
Zápisnica 2/2019 

z porady Kolégia dekana FCHPT STU zo dňa 19. marca 2019 

 
 

Prítomní členovia a prizvaní hostia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 

podľa prezenčnej listiny  

 

 

PROGRAM: 

 

1. Pedagogické výkony ústavov v roku 2018 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre rok 

2019 (Reháková) 

2. Vedecko‐výskumné výkony ústavov v roku 2018 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre 

rok 2019 (Polakovič, Gatial) 

3. Správa dekana za rok 2018 (Gatial) 

4. Situačná správa o stave IKT na FCHPT STU (Dzivák) 

5. Rôzne 

 

Dekan fakulty privítal prítomných členov a hostí Kolégia dekana a vyslovil presvedčenie o efektívnej 

spolupráci  všetkých  zúčastnených  riadiacich  pracovníkov  a  členov  vedenia  fakulty  pre  najbližšie 

volebné obdobie s cieľom zabezpečiť rozvoj  fakulty vo všetkých oblastiach pedagogickej a vedecko‐

výskumnej činnosti. 

 

Bod 1. Pedagogické výkony ústavov v roku 2018 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre 

rok 2019  

Bod 2. Vedecko‐výskumné výkony ústavov v roku 2018 – podklady na delenie dotačných 

prostriedkov pre rok 2019  

 

Materiály  spracované  na  rokovanie  Kolégia  dekana  v bodoch  1.  a  2.  boli  predložené  v nadväznosti 

prodekankou  Rehákovou,  dekanom  fakulty  a  prodekanom  Polakovičom,  ktorí  uviedli  tabuľkové 

prehľady,  upozornili  na  medziročné  rozdiely  v hodnoteniach  a  zdôvodnili  výsledné  hodnoty,  ktoré 

budú podkladom na prerozdelenie dotačných prostriedkov na ústavy a pracoviská pre rok 2019. 

V následnej  diskusii  boli  uvedené  vybrané  okruhy  problémov  pracovísk  pri  hodnotení  výkonov  ako 

napríklad obmedzené možnosti pedagogických výkonov, nie je hodnotená práca na diplomovkách pre 

iné pracoviská alebo nie sú hodnotené na úrovni MŠ publikácie pracovníkov na čiastočný úväzok /Ing. 

Kaliňák, PhD./, nie je vyvážený vplyv rôznych typov grantov na dotáciu /prod. Polakovič/, je potrebné 

podporiť správne zaraďovanie publikácií /prof. Jelemenský/ napr. aj uvedením príslušného vedného 

odboru v žiadosti o zaradenie publikácie do CREPČ /dekan fakulty/ príp. robiť systematickú kontrolu 

správneho zaradenia publikácii a overiť, či systém archivácie zaraďovania publikácii musí byť v tlačenej 

forme /prof. Hudec/ alebo obnoviť „starý“ zberový software, kde autori sami zadávajú údaje /prof. 

Milata/. 

Ďalšími témami v diskusii bola kontrola zaraďovania publikácii  tak, aby sme neprichádzali o financie 

z dôvodu,  že  názov  a  obsah  časopisu  sú  v rozpore  /prof.  Rosenberg/  a  ako  uviedol  prof.  Hudec  je 

potrebné brať do úvahy názov príspevku a názov časopisu. Je potrebné zaradiť do hodnotení ústavov 



aj granty STU /prof. Fikar/, návrh podporil prof. Rosenberg s tým, že je potrebné touto formou zvýšiť 

motiváciu pracovísk predkladať predmetné projekty. Prod. Polakovič upresnil,  že granty STU nie  sú 

získavané z externého prostredia, stále ide o „naše“ prostriedky prerozdeľované R‐STU. 

Prof.  Hudec  navrhol  v prípadnej  diskusii  pri  úprave  pravidiel  prerozdeľovania  dotácii  zaradiť  aj 

hodnotenie  citácií,  ktoré MŠ  neberie  do  úvahy,  ale  ako  uviedol  následne  dekan  fakulty  citácie  sú 

mimoriadne dôležité a financie za ich uvádzanie získavame pri akreditácii. 

Dekan fakulty uzavrel diskusiu s tým, že nevylučuje možnosti úpravy pravidiel prerozdelenia dotačných 

prostriedkov v budúcom období. 

 

Bod 3. Správa dekana za rok 2018 

Dekan  fakulty  predložil  Správu  dekana  za  rok  2018,  ktorú  spracovalo  bývalé  vedenie  fakulty  ako 

výsledok  svojich  aktivít  v jednotlivých  oblastiach  činnosti.  Komentoval  jednotlivé  body,  výsledky 

uplynulého obdobia a očakávania do budúcnosti prioritne v oblasti habilitácií a inaugurácií, kde sme 

zaznamenali medziročný pokles v rámci fakulty. 

Uznesenie 1/2/2019: 

Dekan  fakulty  ukladá  riadiacim  pracovníkom  ústavov  a  pracovísk  predložiť  návrh  inaugurácií 

a habilitácií rozplánovaný na dva nasledujúce roky. 

Kolégium dekana berie predložené materiály na vedomie. 

Z: riadiaci pracovníci ústavov a pracovísk 

T: 29. apríla 2019 

 

Bod 4. Situačná správa o stave IKT na FCHPT STU 

Riaditeľ SCHK  Ing. Dzivák informoval formou prezentácie o aktuálnom stave a základných problémoch 

v zabezpečovaní  IKT v rámci  fakulty, o personálnom a  finančnom zabezpečení v predmetnej oblasti. 

Prioritným problémom je kabeláž vo veku viac ako 20 rokov, ktorú je potrebné obnoviť tak, aby mohli 

pracoviská  využívať modernizované  a  rýchlejšie  služby  SANET,  zálohovacie  servery  sú  už  14‐ročné. 

V rámci fakulty je umiestnených viac ako 100 bodov WIFI, bol realizovaný upgrade softwarov, zakúpený 

a inštalovaný  firewall.  V rámci  Accordu  nie  sú  plánované  serverovne,  musíme  ich  zabezpečiť 

z vlastných  zdrojov.  Je  potrebné  osloviť  ústavy  a  pracoviská  s návrhmi  na  financovanie  kabeláže 

z vlastných zdrojov.  

V rámci  diskusie  hovorili  prítomní  členovia  Kolégia  dekana  na  témy  ohľadne  komunikácie  plánov 

a zmien realizovaných v oblasti IT, spracovania plánov rozvoja v oblasti IT pre jednotlivé pracoviská. 

Kolégium dekana berie predložené informácie na vedomie. 

 

Bod 5. Rôzne 

Prodekanka Reháková: 

‐ informovala o pripravovanom študentskom podujatí ChemDay a požiadala ústavy a pracoviská o 

spoluprácu 

 

Prodekan Lakatoš: 

‐ informoval,  že  osobne  osloví  riadiacich  pracovníkov,  ktorí  majú  pracoviská  v  SB  s cieľom 

skoordinovať upratanie priestorov SB pred plánovanou rekonštrukciou 

‐ požiadal riadiacich pracovníkov, ktorých pracoviská sú umiestnené v NB o spoluprácu a predbežnú 

prípravu na situáciu, že počas rekonštrukcie SB bude potrebné poskytnúť priestory na uskladnenie 

drahých a citlivých zariadení zo SB a to najmä tých, čo vyžadujú chladné prostredie 



 

Tajomníčka fakulty: 

‐ odpovedala na otázku ohľadne možnosti uskladnenia chemikálií zo SB /doc. Berkeš/ v skladoch NB 

s tým, že nie je možné s takouto možnosťou uvažovať počas rekonštrukcie SB 

‐ uviedla,  že  vedenie  fakulty  schválilo  pokračovanie  školení  pracovníkov  zameraných  na  prácu 

s toxickými a veľmi toxickými látkami aj pre rok 2019 a riadiaci pracovníci budú opäť oslovení so 

žiadosťou vypracovať zoznam pracovníkov, pre ktorých predmetné školenie požadujú. 

 

 

VYBRANÉ TERMÍNY  V ROKU 2019 

 

28. marca 2019     divadelné predstavenie, Nová scéna 

30. apríla 2019      Športový deň FCHPT STU 

11. júna 2019      Ing. promócie 

2. júla 2019      Bc. promócie 

20. septembra 2019    IMATRIKULÁCIA 

23. septembra 2019    Slávnostné otvorenie ak. roku R‐STU 

 

Nasledujúce Kolégium dekana sa bude konať 7. 5. 2019 o 14.00 h v zasadačke VR, č. m. 154. 

 

 

Bratislava, 19. marca 2019 

 

Zapísala: 

Ing. Alena Michalová, v. r. 

tajomníčka fakulty 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r.  

prodekanka  FCHPT STU 

 


